

## 卫理公会以萨迦守望者 12-18/10/2023

### 十月第二个星期的祷告事项

#### 1. 家庭 / 个人

- a. 祷告父亲们能带领 家人活出良好基督 生命的典范。为父母祈祷，让他们效法基督的榜样，并在儿女、家庭和社区中树立良好的典范。
- b. 继续祷告儿童的权利 和福祉被定为我国马来西亚的优先事项并受到保护，包括非公民儿童，使他们能够获得医疗保健、教育和适当的照顾。

#### 2. 教会

- a. 为教会青少年流失的问题祷告。祷告教会开始看重这课题，领袖开始思考青少年人生命的需要，并愿意向青少年这个群体来宣教。
- b. 为着年会各部要进行的会议祷告。为这已进行的事工向神感恩，也祈求有很好的检讨，好让事工不足的地方有很好的改进。也祈求上帝赐智慧给各部部员，商讨明年的事工策划。

#### 3. 国家

- a. 为马来西亚的贪腐能够减到最低祷告。祷告执法单位能够更加严厉打击贪污腐败的事件，建立一个廉洁的政府。  
<https://www.sinchew.com.my/news/20231001/nation/5024900>
- b. 为无国籍的孩童和人们祈求上帝的保护和 供给。 祷告政府和有关当局 富有智慧和怜悯的心来探讨这个严重的课题。为那些给这群人提供 帮助的团体祷告，得 丰富的资源和力量。

#### 4. 世界

- a. 教宗方济各近日首次指出同性伴侣可以按情况得到祝福，教宗奉劝神父们需要耐心和理解，不能只一味否认、拒绝和排斥同性恋者，惟天主教会仍不认可同性婚姻。祷告天主教会能守住基督教立场，守住男女婚姻的圣洁。  
<https://www1.hkej.com/dailynews/international/article/3579787/%E6%95%99%E5%AE%97%E9%A1%98%E8%AE%93%E6%95%99%E6%9C%83%E7%A5%9D%E7%A6%8F%E5%90%8C%E6%80%A7%E4%BC%B4%E4%BE%B6>
- b. 为着以色列与巴勒斯坦的战争祷告。求神怜悯在战争中受伤害或面对死亡的家属，也供应足够的粮食和基本需要给面对战争的地区。祷告双方政府都可以放下彼此的骄傲，停止战争并将伤害减到最低。  
<https://www.sinchew.com.my/news/20231011/international/5047755>

## Issachar Watchmen Methodist (IWM) 12-18/10/2023

Prayer items 2nd week of October

### 1. Family/Individual

- a. Pray that our fathers can lead their families to live exemplary Christian lives. Pray for our parents that they may follow the example of Christ and set a good example in sons, daughters, families, and communities.
- b. Continue to pray that the rights and well-being of children are prioritised and protected in our country, including non-citizen children, so that they can access healthcare, education, and cared by the society.

### 2. Church

- a. Pray for the issue of the loss of church youth. Pray that the church begins to prioritize this issue, that leaders start considering the needs of the youth, and are willing to minister to this age group.
- b. Pray for the meetings that each board of the annual conference will hold. Give thanks to God for the ministries that have already taken place and pray for a thorough review, so that areas in need of improvement may be enhanced. Also, pray that God grants wisdom to the members of each board as they discuss next year's ministry plans.

### 3. Country

- a. Pray that corruption in Malaysia can be reduced to a minimum. Pray that law enforcement agencies can take more stringent action against corruption and establish a clean government.  
<https://www.thestar.com.my/news/nation/2023/10/03/azam-baki-macc-uses-financial-crime-investigation-methods-in-high-stakes-cases>
- b. Pray for God's protection and provision for refugees and their children. Pray for the government and relevant authorities to have the wisdom and compassion to address this pressing issue. Pray for the organizations and NGOs that assist these individuals to receive abundant resources and support.

### 4. The World

- a. Pope Francis recently pointed out for the first time that same-sex couples can receive benedictions in certain situations. The Pope advised priests to be patient and understanding, not to simply deny, reject, or exclude LGBTQ individuals. However, it's important to note that the Catholic Church still does not recognize same-sex marriage. Let's pray that the Catholic Church can uphold its Christian stance and the sanctity of marriage between a man and a woman.  
<https://www.bbc.com/news/world-europe-66991427>
- b. Pray for the war between Israel and Pakistan. We ask for God's mercy on the families who are injured or facing death in the war, and for the provision of sufficient food and basic necessities to the regions affected by the war. We pray that both governments can set aside their pride, stop the war, and minimize the harm.  
<https://www.bbc.com/news/world-middle-east-67044182>

## Isakhar Pengawal Methodist 12-18/10/2023

Doa minggu kedua Oktober

### 1. Keluarga/Individu

- A. Doa supaya bapa-bapa membimbing keluarga kita menjadi contoh kehidupan Kristian yang baik. Doa untuk Ibu bapa, supaya mereka mencontohi teladan Kristus dan menetapkan contoh yang baik dalam kehidupan anak-anak, keluarga, dan komuniti.
- B. Kami mendoakan agar hak dan kesejahteraan kanak-kanak, termasuk kanak-kanak yang bukan warganegara, diberi keutamaan dan dilindungi di Malaysia, serta memastikan mereka mendapat akses kepada penjagaan kesihatan, pendidikan, dan penjagaan yang sewajarnya."

### 2. Gereja

- A. Kami berdoa untuk isu pemuda yang hilang dari gereja. Kami berdoa agar gereja mulai memberikan perhatian kepada masalah ini, pemimpin gereja mulai memikirkan keperluan pemuda, dan bersedia untuk berkhidmat kepada golongan pemuda.
- B. Berdoa agar mesyuarat diadakan oleh pelbagai pelayan pada mesyuarat tahunan. Bersyukur kepada Tuhan atas pelayan yang telah dijalankan, dan berdoa agar ia dikaji semula agar kekurangan yang ada pada pelayan dapat diperbaiki. Kami juga berdoa agar Tuhan memberikan kebijaksanaan kepada setiap anggota pelayan untuk membincangkan perancangan pelayan tahun hadapan.

### 3. Negara

- A. Kami berdoa agar masalah rasuah di Malaysia dapat dikurangkan sejauh yang mungkin. Kami berdoa agar pihak berkuasa dapat mengambil tindakan tegas terhadap perbuatan rasuah dan membina sebuah kerajaan yang bersih.  
<https://www.hmetro.com.my/mutakhir/2023/10/1015187/sprm-teroka-kaedah-baharu-luaskan-skop-siasatan>
- B. Kami berdoa untuk perlindungan dan rezeki dari Allah bagi kanak-kanak dan individu yang tidak mempunyai kewarganegaraan. Kami berdoa agar kerajaan dan pihak berkuasa yang berkaitan dilimpahi hikmat dan belas kasihan untuk menangani isu yang serius ini. Kami juga berdoa untuk organisasi yang membantu golongan ini, semoga mereka memperoleh sumber dan kekuatan yang mencukupi

### 4. Dunia

- A. Paus Fransiskus baru-baru ini pertama kali menunjukkan bahawa pasangan sejenis boleh menerima berkat dalam situasi yang sesuai, imam perlu bersabar dan memahami, tidak hanya menafikan, menolak, atau mengecualikan, tetapi gereja masih tidak mengiktiraf perkahwinan sejenis. Kami berdoa agar Gereja Katolik dapat mempertahankan pandangan Kristian, memelihara kesucian perkahwinan antara lelaki dan perempuan.  
<https://www.bbc.com/news/world-europe-66991427>
- B. Kami berdoa untuk perang antara Israel dan Palestin. Kami memohon belas kasihan dari Allah bagi keluarga yang terluka atau kehilangan anggota keluarga dalam perang, dan juga untuk masyarakat di kawasan yang terlibat dalam konflik ini, semoga mereka mendapat bekalan makanan dan keperluan asas yang mencukupi. Kami berdoa agar kedua-dua pihak kerajaan dapat meletakkan perasaan bangga, menghentikan perang, dan mengurangkan kecederaan.  
<https://www.bharian.com.my/dunia/asia/2023/10/1162642/lebih-1100-terbunuh-konflik-palestin-israel>